

Notice of Intention | Avis d'intention

Dear fellow clergy, (message en français suit)

Under the terms of Canon 18, please give notice in your churches this Sunday, that, God willing, on Wednesday September 8th, The Feast of the Nativity of the Blessed Virgin Mary, at 7pm at Christ Church Cathedral, I intend to ordain **The Rev. Susan Mona-Marie Searle**, B.A., M.A., Dip.Min. to the presbyterate and **Fresia Saborio**, M.P.H., M.Div., and **Benjamin Stuchbery**, B.A., S.T.M., Dip.Min. to the Diaconate (transitional).

Please pray for Susan, Fresia and Benjamin and please be present at this liturgy if at all possible (Further details about registration will be sent closer to the date). Diocesan clergy are asked to attend and robe – liturgical color will be white.

Please be reminded that clergy are asked to make every effort to support one another in ministry and in times of personal rejoicing or sadness by attendance at funerals, inductions, and ordinations and by showing hospitality to new arrivals.

Territorial Archdeacons and Regional Deans are kindly requested to ensure that this notice is either read or printed in bulletins in parishes in transition.

Every blessing,

+ Mary

=====

Cher confrères et consœurs du clergé,

Conformément au Canon 18, je vous demande d'aviser vos communautés dès dimanche prochain, de mon intention, Dieu aidant, d'ordonner la **rév Susan Mona-Marie Searle**, B.A., M.A., Dip.Min., au presbytérat et **Fresia Saborio**, M.P.H., M.Div., et **Benjamin Stuchbery**, B.A., S.T.M., Dip.Min., au diaconat. L'ordination aura lieu à la Cathédrale Christ Church mercredi, le 8 septembre prochain (La fête de la Nativité de la Sainte Vierge Marie,) à 19 h 00.

Je vous invite à prier pour Susan, Fresia et Benjamin et de participer à cette liturgie dans la mesure du possible. Le clergé diocésain est prié de se rendre pour y revêtir les vêtements liturgiques de circonstances. La couleur liturgique de cet événement sera le blanc.

Veillez prendre toutes les mesures appropriées afin de vous apporter un soutien mutuel dans l'exercice de votre ministère pastoral en exprimant votre solidarité lors de moments de joies

ou de peines. Participons, selon notre disponibilité, aux funérailles, inductions et ordinations et démontrons notre hospitalité envers les nouveaux et nouvelles arrivé(e)s parmi nous.

Les archidiacres territoriaux et doyens régionaux sont priés de s'assurer que cet avis soit lu ou imprimé dans des bulletins de paroisses en période de transition.

Avec mes meilleurs vœux et ma bénédiction,

A handwritten signature in black ink that reads "+ Mary". The plus sign is small and positioned to the left of the name. The name "Mary" is written in a cursive, flowing script.

The Right Rev. Mary Irwin-Gibson, Bishop
La très révérende Mary Irwin-Gibson, Évêque